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             018 26   Plevník-Drienové  255 
 
 

Zápisnica 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Plevník-Drienové 

konaného  dňa  27. 09. 2018 
 
 
Prítomní poslanci:         Félix Adamec,  Ľubomíra Čičútová, JUDr. Alica Harišová, Milan Kušnier,   
                                          Ján  Kuchár-prišiel neskôr,  PhDr. Mária Jandová PhD,  Soňa Jantošová                                             

 
Neprítomní poslanci:   Jana Muráňová , Bc. Miroslav Smädiš    
    
Starosta obce:               Miroslav Kremeň 
 
Kontrolór obce:             Ing. Milan Kremeň 
 
Zápisom poverená :    Mária Nemčíková 
 
Občania :                   Ing. Michal Ďurkech, Ing. Rastislav Kretík,  Jaroslav Urík, Ľubica Kardošová – 

riaditeľka MŠ, PaedDr. Smataníková Dagmara – riaditeľka ZŠ 
      
 
Rokovanie obecného zastupiteľstva sa riadilo nasledovným schváleným programom: 
1. Otvorenie a schválenie programu 
2. Určenie zapisovateľa, voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Správa o činnosti obecného úradu 
5. Návrh na schválenie analýzy činnosti ZŠ za školský rok 2017/2018 
6. Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 2018/2019 
7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2017/2018 
8. Rozbor hospodárenia obce k 30.6.2018 
9. Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 – rozpočtové opatrenia 
10. Návrh na schválenie VZN č.1/2018 o organizácii miestneho referenda v obci Plevník-Drienové 
11. Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 
12. Diskusia 
13. Záver 
 
 
K bodu 1/ Otvorenie a schválenie programu 
Zasadnutie otvoril  starosta obce Miroslav Kremeň, privítal poslancov a  prítomných občanov.  Oznámil 
poslancom, že z rokovania OZ sa ospravedlnili poslanci Muráňová a Smädiš a poslanec Kuchár príde 
neskôr.  Oboznámil poslancov s programom zasadnutia, doplňujúce návrhy neboli. Dal hlasovať za 
návrh programu rokovania  OZ a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za: 6 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu 2/ Určenie zapisovateľa, návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
Do návrhovej komisie starosta navrhol za predsedu poslankyňu Ľubomíru Čičútovú, za členov poslanca 
Milana Kušniera a poslankyňu PhDr. Máriu Jandovú PhD.  Za overovateľov zápisnice navrhol poslancov 
pána Félixa Adamca  a pani Soňu Jantošovú. Zápisom poveril Máriu Nemčíkovú. Dal hlasovať za 
predložený návrh a poslanci návrh jednomyseľne schválili. 
Hlasovanie : Za: 6 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

 
K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 
Kontrolu plnenia uznesení predniesol starosta obce. Skonštatoval, že všetky uznesenia sú splnené 
alebo sa priebežne plnia. Aktuálne sa z minulých rokovaní OZ eviduje stále plnenie nasledovných 
uznesení č.:  
Uznesenie č.22/2011 -  vypracovávať rozbory hospodárenia za jednotlivé kalendárne štvrťroky – úloha 

trvá plní sa priebežne     
Uznesenie č.15/2017 -  pripraviť návrh riešenia na zníženie výdavkov na odpadové hospodárstvo obce 

– úloha trvá      
Uznesenie č.57/2017 -  sťažnosť Jána Gaňu st. a jeho rodinných príslušníkov na rušenie nočného kľudu   

čase konania kultúrnych podujatí v priestoroch športového areálu - pripraviť 
návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2011 o verejnom poriadku v obci. Starosta 
odpovedal, že prijatím Dodatku k VZN nesmú byť porušené zákony a 
obmedzené práva sťažovateľa a je nutné sa vždy dohodnúť, preto sa to nebude 
riešiť dodatkom. Úloha splnená 

Uznesenie č.12/2018 -  pokračovať v konaní za účelom obnovenia zrušeného napojenia na cestu I/61 
v lokalite Nižehradskej – uznesenie sa priebežne plní.      

Uznesenie č.15/2018 -  zámena pozemkov s pani Annou Bednárovou – stavebná komisia bola na 
mieste  a doporučuje urobiť zámenu, čim by si obe strany usporiadali pozemky, 
ale je potrebný GP. 

Uznesenie č.18/2018 - zistiť záujem v spolupráci so spoločnosťou TES Media,s.r.o.  o zmenu 
a rozšírenie služieb v oblasti vybudovania optickej siete v obci -  úloha trvá  

Uznesenie č.43/2018 -vypracovať návrh VZN o organizácii miestneho referenda – úloha splnená 
prijatím uznesenia OZ č.55/2018 

K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 47/2018 
Hlasovanie : Za: 6 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu 4/ Správa o činnosti obecného úradu 
Správu o činnosti obecného úradu  spolu s fotodokumentáciou predložil starosta obce Miroslav 
Kremeň v nasledujúcom znení: 

Vážené poslankyne, vážení poslanci, milí občania, predkladám Vám správu o činnosti 
obecného úradu za obdobie od predchádzajúceho zasadnutia OZ, teda od 28.6.2018 do dnešného dňa, 
čiže 27.9.2018. 

Od predchádzajúceho rokovania OZ ubehli takmer 3 mesiace, mali sme leto - čas oddychu, 
dovoleniek a prázdnin, ale počas tohto obdobia sme aj naďalej aktívne pracovali na rozvoji našej 
obce, plnení úloh prijatých na predchádzajúcich rokovaniach OZ a činnosti súvisiacej s chodom 
obecného úradu vrátane všetkých našich povinností vyplývajúcich zo zákona o obecnom zriadení. 
Z významnejších vecí spomeniem realizáciu rekonštrukcie kotolne a vykurovania kultúrneho domu, 
rekonštrukciu miestnej komunikácie Pirkova II., rekonštrukciu mosta do športového areálu, 
vybudovanie parkoviska a opravy výtlkov v areáli ZŠ, nové dopravné ihrisko a oprava chodníkov v areáli 
MŠ, nové chodníky a oprava schodiska na miestnom cintoríne, oprava a rozšírenie mosta ponad potok 
smerom k školským bytovkám, ale aj v zmysle uznesenia ešte z roku 2010 sme riešili aj cestu ponad 
pálenicu a zberný dvor. Zabezpečili sme na 11-bytovke výmenu nových vstupných hliníkových dverí, 
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doplnenie elektroinštalácie, obnovu zamykania a čistenie a údržbu ČOV. Dali vypracovať revízne správy 
elektroinštalácie a bleskozvodov obecných objektov (11 bytovka, Dom smútku a TJ), nakoľko boli 
dávno po dobe platnosti a tiež sme zabezpečili revízie všetkých hasiacich prístrojov a domových 
hydrantov v obecných objektoch. Toto sú konkrétne a viditeľné práce na rozvoji našej obce, ktoré 
verím tomu zlepšujú prostredie a podmienky života v našej obci. 

Samozrejme našou úlohou je nielen realizácia aktuálnych akcii, ale aj plánovanie akcií na 
najbližšie obdobie, a preto nám veľa času zaberá aj technická príprava, projektová dokumentácia, 
žiadosti, doklady a verejné obstarávania pripravovaných projektov, z ktorých spomeniem napr. 
realizáciu opravy strechy športového areálu, na ktorú sa nám podarilo získať dotáciu z Ministerstva 
financií SR vo výške 10 tis.€, tiež vybudovanie oddychového areálu v priestoroch bývalého kúpaliska, 
kde by sme tento rok mali ešte realizovať detské ihriská, na ktoré sa nám podarilo získať dotáciu vo 
výške 9 tis.€. Tam čakáme na projektovú dokumentáciu a podpis zmluvy. Na základe súhlasných 
stanovísk dotknutých orgánov bude v najbližšej dobe vydané stavebné povolenie na výstavbu novej 
hasičskej zbrojnice. Pre členov DHZ sme zabezpečili potrebné materiálno - technické zabezpečenie 
a predpísané školenia z poskytnutej dotácie DPO SR vo výške 3 tis.€. Zmluvne sa nám podarilo na dva 
roky uzatvoriť výhodnejšiu cenu za dodávky plynu od SPP vzhľadom k pripravovanému a avizovanému 
nárastu cien energii. Máme dokončený a skolaudovaný zberný dvor, ale stále čakáme na vyhodnotenie 
verejného obstarávania na dodávku strojov a techniky pre zberný dvor, bez ktorých nevieme 
plnohodnotne poskytovať služby zberného dvora a preto stále nie je otvorený. Na základe požiadavky 
prevádzkovateľa zabezpečili sme vybudovanie novej prípojky vody a prepojenie na jestvujúci systém 
vody v pálenici z dôvodu nedostatku a zlej kvality vody. Je vydané stavebné povolenie  na 
rekonštrukciu mosta na štátnej ceste č.1960 smerom na Dolinu (pred RD č.267) a podľa posledných 
informácii v najbližšej dobe nastúpi firma na realizáciu s tým, že most by mal byť do konca tohto roka 
dokončený. S tým budú ale súvisieť obmedzenia v cestnej premávke, uzávera cesty a schválená 
obchádzka po miestnej komunikácii. Verím, že sa všetko podarí a dôjde k čo najmenším problémom. 

Okrem týchto prác vlastnými kapacitami a pracovníkmi z ÚPSVaR, ktorých máme stále menej 
a menej vykonávame opravy a údržbu obecných objektov, verejných  priestranstiev, strojov, náradia a 
rozvážame tiež stravu pre dôchodcov. Osadili sme nové pieskovisko, hojdačky a kolotoč do parku. 
Zabezpečujeme aj opravy čoraz poruchovejšieho verejného osvetlenia a miestneho rozhlasu, ale 
najviac času nám ako každé leto zaberá kosenie verejných priestranstiev v obci. Uskutočňujeme 
pravidelný mesačný zber separovaného odpadu, nepotrebnej elektroniky, zabezpečili sme pre občanov 
veľkokapacitné kontajnery na odpad (spolu 80 m3).  

V zmysle uznesenia z predchádzajúceho rokovania OZ a na základe upozornenia prokurátora 
sme vypracovali VZN č.1/2018 o organizácii miestneho referenda. Vypracovali sme aj rozbor 
hospodárenia obce k 30.6.2018, konsolidovanú výročnú správu za rok 2017, uskutočnil sa výber 
miestnych daní a začala príprava a zabezpečenie komunálnych volieb, ktoré sa budú konať v sobotu 
10.11.2018. Do ŠJ sme zakúpili novú škrabku zemiakov, nakoľko stará už neplnila svoj účel. Počas 
letného obdobia sme dali vyhotoviť aj letecké fotografie našej obce. Pracovníčky obecného úradu plnili 
úlohy v zmysle náplne práce a všetky ostatné povinnosti súvisiace s činnosťou OÚ. Po letných 
prázdninách sa nám opäť otvorili školské brány a zahájil sa v ZŠ a MŠ nový školský rok 2018/2019. 
S potešením môžem konštatovať, že sa nám v ZŠ zvyšuje počet žiakov a aj v MŠ by sa zvyšoval, ale 
keďže naša MŠ je len dvojtriedna, nevedeli sme tento rok uspokojiť všetky žiadosti o prijatie detí do 
MŠ, preto by malo byť našou snahou znovuotvorenie tretej triedy MŠ s čím ale súvisí presťahovanie 
OÚ do iných priestorov a s tým spojená rekonštrukcia budovy bývalej Jednoty, ktorú sa nám toto 
volebné obdobie podarilo odkúpiť a stala sa majetkom obce.  

Ako konštatujem v každej správe, v kultúrno-spoločenskom a športovom živote je naša obec 
a zložky v nej pôsobiace veľmi aktívna, koná sa tu veľa akcii a občan si má naozaj z čoho vyberať. Veď 
len cez letné obdobie sa v obci uskutočnili napr. oslavy 90.výročia založenia TJ, futbalové turnaje 
o pohár starostu obce, Dolinské hody, ale hlavne Dni obce Plevník – Drienové, ktoré sa konali v dňoch 
18.a 19.8.2018 a aj vďaka Vám poslancom OZ sme ich pripravili na dobrej úrovni o čom svedčia ohlasy 
našich občanov. DFS a FS Dúbravček, ĽH Dúbravienka, DH Hoľazňanka a gitaristky Drienky pripravili a 
absolvovali tiež veľa pekných akcií nielen doma, ale aj v zahraničí, napr. vystúpenia FS Dúbravček 
v Chorvátsku a v Macedónsku, kde nereprezentovali len súbor, ale aj našu obec, za čo sme im vďační 
a môžeme byť na nich právom hrdí. Naposledy sa v našej obci, už druhý rok po sebe, za účasti 25 
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družstiev z nášho okresu, čo bolo viac ako 250 dôchodcov a významných hostí (p.Golonka, p.Laiferova) 
uskutočnila Olympiáda seniorov, ktorá je výbornou reklamou pre našu obec a určite sme si 
spoluorganizáciou tohto podujatia hanbu neurobili. Zaujímavosťou tohto podujatia bolo celkové 
víťazstvo nášho obecného družstva seniorov a zisk veľkého pohára prednostu Okresného úradu 
v Považskej Bystrici. Preto aj toto cestou ja ako starosta našej obce chcem všetkým, ktorí akýmkoľvek 
spôsobom prispeli a prispievajú k rozvoju a zviditeľneniu našej obce zo srdca poďakovať a zaželať 
všetkým pevné zdravie, pevné nervy, pokoj a radosť zo života.  

Blíži sa koniec volebného obdobia a tak ako aj v rodine, niečo sa nám podarilo viac, niečo 
menej, niečo sme si naplánovali, niečo sme nestihli, na niečo nemáme financie, ale myslím si, že za 
našu prácu sa nemusíme hanbiť, ale samozrejme vždy sa dá spraviť viac. Máme za sebou toho dosť 
a určite chceme pokračovať v prácach v zmysle schváleného rozpočtu a plnení úloh prijatých obecným 
zastupiteľstvom tak, aby sme svojou činnosťou prispeli k rozvoju našej obce. 

 
Diskusia: poslankyňa Jantošová sa pýta prečo sa neotvára zberný dvor 
Starosta:  Práve teraz bol zberný dvor skolaudovaný, následne musíme vypracovať jeho prevádzkový 
poriadok, ktorý schvaľuje OÚ PB, odbor životného prostredia a až následne sa môže začať 
prevádzkovať. Dôvodom zdĺhavého konania sú aj opakované a náročné procesy verejného 
obstarávania na dodávku strojov a techniky. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 48/2018 
Hlasovanie  Za: 6 poslancov 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
               
K bodu 5/ Návrh na schválenie analýzy činnosti ZŠ za školský rok 2017/2018 
Správa o činnosti ZŠ bola súčasťou pozvánky na OZ a je zverejnená na internetovej stránke 
www.zsplevnik.edupage.org. Na zasadnutie bola pozvaná aj riaditeľka ZŠ PeaDr. Smataníková 
ktorá  v krátkosti informovala OZ o predloženej správe, činnosti a aktivitách ZŠ. V minulom roku 
navštevovalo školu 115 žiakov. Na škole pracovalo 13 učiteľov, 1 vychovávateľka, 1 kaplan a 3 
prevádzkový zamestnanci.  Z aktivít školy spomenula Zelenú školu, Školské ovocie, projekt v spolupráci 
s mestskou políciou, veľký detský karneval, Baltík, Deň narcisov, deň vody, Hviezdoslavov Kubín, 
vydávanie časopisu Bonzáčik, súťaž o cenu Dominika Tatarku a ďalšie... Upozornila na veľký počet 
vymeškaných hodín a na zníženú známku zo správania. 
Starosta k tomuto bodu rokovania otvoril diskusiu. 
JUDr.Harišová – z akého dôvodu bola pridelená trojka zo správania. Riaditeľka odpovedala, že za krádež 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 49/2018 
Hlasovanie  Za: 6 poslancov 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 6/ Žiadosť ZŠ o udelenie výnimky z najnižšieho počtu žiakov v triede na školský rok 
2018/2019  
Riaditeľka ZŠ oboznámila poslancov so žiadosťou o udelenie výnimky z najnižšieho poštu žiakov na 
školský rok 2018/2019. Na dolnom stupni musí byť v triede minimálne 13 žiakov a na hornom min.15 
žiakov. Výnimku poslanci schválili s podmienkou, že finančné prostriedky si zabezpečí ZŠ z vlastných 
zdrojov a nie zo zdrojov zriaďovateľa.  Počas jednania o tomto bode prišiel poslanec Kuchár. 
Diskusia: P. Adamec sa pýta, či máme prehľad koľko detí chodí z Plevníku do iných škôl. Riaditeľka 
odpovedala, že ona nie, ale na obec chodí táto informácia. Ale taktiež do našej ZŠ chodí 15 žiakov, ktorí 
nemajú trvalý pobyt v Plevníku (napr. z Rašova, z Považskej Teplej,  z Považskej Bystrice, zo Štiavnika) 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 50/2018 
Hlasovanie  Za: 7 poslancov 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 

http://www.zsplevnik.edupage.org/
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K bodu 7/ Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2017/2018 
Správa o činnosti MŠ bola súčasťou pozvánky na OZ. Riaditeľka MŠ p.Kardošová v krátkosti zhrnula 
správu, v ktorej spomenula, že deti sa učia formou hry, predstavila učebné osnovy, podľa ktorých pani 
učiteľky postupujú a plnia úlohy podľa plánu.   Materská škola realizuje  aj rôzne aktivity v spolupráci s 
výborom ZRŠ napr. Mikuláša, Vianočnú besiedku, karneval, fašiangy, po cestách aj necestách,  
opekačku na MDD a iné.  
Starosta k tomuto bodu rokovania otvoril diskusiu. 
Poslankyňa Jantošová sa pýta koľkým žiadostiam sa nevyhovelo na prijatie do materskej školy.   
Riaditeľka odpovedala, že ôsmym žiadostiam a že obidve triedy majú po tri deti nadstav, čo je 
maximálna povolená výnimka, teda v dvoch triedach je spolu 48 žiakov (23+25) a určite by otvorenie 
tretej triedy bolo pozitívne vnímané, znížil by sa počet v jestvujúcich triedach a mohlo by sa vyhovieť 
viacerým žiadostiam o prijatie do MŠ. 
Na záver riaditeľka MŠ pozvala všetkých na Rozprávkový les, ktorý sa uskutoční v nedeľu 30.9. od 14,00 
hod.na Drahách a poďakovala starostovi a poslancom za vybudovanie dopravného ihriska a opravu 
chodníkov v areáli MŠ. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 51/2018 
Hlasovanie  Za: 7 poslancov 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 8/ Rozbor hospodárenia obce k 30.6.2018 
Starosta predniesol prítomným rozboru hospodárenia obce k 30.6.2018, ktorého rekapitulácia bola 
súčasťou pozvánky na OZ. Z rozboru je zrejmé kladné hospodárenie obce, kde príjmy boli plnené na 
43% a výdavky 37 %.  Starosta pripomenul, že  najväčšie výdavky nás čakajú v druhom polroku, nakoľko 
sme začali realizovať plánované akcie v zmysle schváleného rozpočtu (vykurovanie KD, cesta Pirkova 
II. dopravné ihrisko MŠ a iné). Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 52/2018 
Hlasovanie  Za: 7 poslancov 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 9/ Návrh na zmenu rozpočtu obce za rok 2018 – rozpočtové opatrenie 
Starosta prezentoval rozpočtové opatrenie  č. 10 až 14/2018  týkajúcich sa drobných úprav rozpočtu 
bez vplyvu na jeho celkový výsledok. Ďalej schválili rozpočtové opatrenie č. II/2018, ktoré  sa týka 
vybudovania oddychového areálu na bývalom kúpalisku v zmysle uznesenia OZ č.42/2018.     
K tomuto bodu boli prijaté uznesenia č. 53/2018 a 54/2018 
Hlasovanie  Za: 7 poslancov 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 10/ Návrh na schválenie VZN č.1/2018 o organizácii miestneho referenda v obci Plevník-
Drienové 
Poslanci jednohlasne schválili Všeobecne záväzné nariadenie č.1/2018 o organizácii miestneho 
referenda v obci Plevník-Drienové s účinnosťou od 1.10.2018. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 55/2018 
Hlasovanie  Za: 7 poslancov 
                             Proti: 0 
                             Zdržal sa: 0 
 
K bodu 11/  Rôzne (žiadosti občanov, pripravované projekty a realizácie) 

 Sťažnosť obyvateľov časti Drienovskej ulice z dôvodu zhoršenia kvality bývania kvôli nadmernej 
premávke automobilov. Žiadajú obec, aby umiestnila skladací stĺpik pri vjazde a výjazde z ulice tak, 
aby bola vozovka zúžená a prejazdná len pre osobné vozidlá a ďalej žiadajú doplnenie dopravnej 
značky:,, Jednosmerná premávka" smerom z obce na Dolinu.  
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Diskusia : Starosta informoval prítomných, že stavebná komisia vykonala obhliadku ulice od čísla 
domu 260 po číslo 267 a doporučuje písomne upozorniť urbárske spoločnosti o dodržiavaní 
dopravných predpisov na tejto komunikácii a neodporúča  osadenie stĺpika ani jednosmernú 
premávku, nakoľko v dohľadnej dobe sa plánuje oprava mosta, a tým aj presmerovanie dopravy 
autobusov a osobných áut po tejto komunikácii. Ďalej starosta informoval, že by bolo potrebné dať 
vypracovať odborný znalecký posudok, akú únosnosť má daná komunikácia. 
Poslankyňa Jantošová sa pýta, prečo neprišli občania, ktorých sa to týka na OZ a bližšie sa nevyjadrili 
k sťažnosti. Starosta odpovedal, že nie je povinnosťou žiadateľa byť na rokovaní OZ, rokovanie OZ 
je verejné, týždeň pred jeho konaním sa pozvánka zverejňuje na úradnej tabuli obce, internetovej 
stránke ako aj vyhlasuje miestnym rozhlasom. 

      K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 56/2018 
Hlasovanie  Za: 7 poslancov 

Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

 Žiadosť Kataríny Adamcovej o pridelenie parkovacieho miesta pred RD č.218. Starosta informoval, 
že pridelené parkovacie miesta v obci sú len pre 11 aut pred obecnou bytovkou č.249, ostatné 
verejné priestranstvá sú k dispozícii občanom a nie sú na nich vyhradené trvalé parkovacie miesta 
(pred poštou, pri cintoríne, pred OÚ, KD a inde). V prípade pridelenia trvalého parkovacieho miesta  
OZ navrhuje postupovať v zmysle schváleného VZN č.4/2008 o miestnych daniach, ktoré rieši aj 
trvalé parkovanie a aj jeho cenu. 
K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 57/2018 

      Hlasovanie   Za: 7 poslancov 
                             Proti: 0  
                             Zdržal sa: 0 
 

 Žiadosť Pavla Tamášiho, Plevník – Drienové č.4  o prejednanie konkrétnych bodov na rokovaní OZ.  
Starosta prítomným prečítal list žiadateľa a k všetkým bodom v žiadosti sa vyjadril. Keďže pán 
Tamáši nebol prítomný na dnešnom rokovaní OZ, poslanci požiadali starostu písomne odpovedať 
pánu Tamášimu na jeho otázky v zmysle dohody  z  dnešného rokovania. Poslanec Adamec navrhuje 
požadovať doklady o vývoze žúmp z RD pri potoku, nakoľko je znečistený potok.    

      K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 58/2018 
      Hlasovanie   Za: 7 poslancov 

                      Proti: 0  
                      Zdržal sa: 0 
 

 Starosta informoval, že na základe dohody z predchádzajúceho rokovania OZ dal vypracovať cenové 
ponuky na výber nového osobného automobilu pre potreby obce a vykonal osobnú obhliadku 
ponúkaných automobilov u jednotlivých predajcov v Žiline. Po vyhodnotení cenových ponúk 
spĺňajúcich požadované parametre (cena, záruka, kvalita, servis, minimálna výbava)  spĺňajú 
požiadavky viaceré autá, poslanci preto výber nechali na starostovi a schválili na kúpu nového auta 
cenu do 13 800 € a zároveň schválili aj rozpočtové opatrenie III/2018 týkajúce sa financovania jeho 
kúpy.  

      K tomuto bodu bolo prijaté uznesenie č. 59/2018 
      Hlasovanie   Za: 7 poslancov 

                      Proti: 0  
                      Zdržal sa: 0 
 

 Ďalej starosta informoval OZ o probléme odvodnenia cestného rigola popri štátnej ceste od 
základnej školy po koniec obce po RD č.324. Osobne na základe upozornenia Ing. Súkeníka, ktorý 
starostovi odovzdal fotodokumentáciu stavu po dažďoch zo dňa 5.9.2018 vykonal spolu so 
stavebnou komisiou dňa 17.9.2018 obhliadku tejto lokality, na základe ktorej bolo zistené, že cca 
25 RD smerom od školy na Podhorie má zaústenie dažďovej vody zo striech do cestného rigola popri 
štátnej ceste, ktorý má slúžiť len pre cestu a preto vzniká problém s dažďovou vodou na konci obce. 
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Každý občan by si mal dažďovú vodu riešiť na svojom pozemku. Starosta navrhuje prehĺbiť cestný 
rigol na konci obce.  
 

 Starosta informoval o prácach na najbližšie obdobie a konkrétne sa realizuje alebo pripravuje : 
- dopravné ihrisko a oprava chodníkov v areáli MŠ 
- rozšírenie mosta k školským bytovkám vrátane nového zábradlia 
- realizácia chodníkov na miestnom cintoríne 
- oprava hlavného schodiska do domu smútku 
- zateplenie časti bytového domu č.249 (11-bytovka) 
- vybudovanie detského ihriska na miestnom kúpalisku 
- realizácia havarijného stavu mosta smerom na Dolinu (investor SC TSK) 

 
K bodu 12/  Diskusia 

 Pán Urík – aké boli ohlasy na kino – veľmi dobré 

 Pán Ďurkech – prečo stále lietajú nad našou obcou motorové rogalá  a iné lietadlá 

 Starosta oznámil, že do volieb bude ešte jedno zastupiteľstvo a navrhuje termín 29.10.2018  
 
K bodu13/  Záver 
Starosta  poďakoval prítomným  za aktívny prístup a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončil. 
 
 
 
Starosta obce:   Miroslav Kremeň               ........................................ 

 

Overovatelia :                  Félix Adamec                      ........................................ 

 

                                           Soňa Jantošová                  .........................................    

 

Zapísala:                Mária Nemčíková              ........................................ 


